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La Facultad de Filología de la Universitat de Salamanca ha enviat una carta  a la ministra
Cristina Garmendia sobre la investigació en les disciplines humanístiques i la inadequació dels
barems d'avaluació que hi apliquen en les agències espanyoles. També hi trobareu algunes
reflexions interessants sobre què són les humanitats i que representen en el món actual. La
reproduïm perquè creiem que és un document de lectura obligada i us demanem que en feu la
màxima difusió possible, amb l'objectiu d'obrir un debat seriós i efectiu sobre aquests
qüestions.
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